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Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 7.5. 2019 

 

Prítomní: Ing. Filip Kaľavský, PhDr. Jana Cibereová, MUDr. Iveta Jasovská, Mgr. Erika Šimková, 
Mgr. Michal Korpa, PhDr. Karina Obšatníková, Mgr. Lenka Juročková.  

Prizvaní: Mgr. Jarmila Škrabuľáková, Ing. Iveta Palečková 
 
Program:  
 
1. Festival kultúrnych činností 
 
2.  Príprava Dňa Južanov 
 
3. Prerokovanie nových nápadov "Kultúrnej koncepcie" 
 
4. Rôzne. 
 

 
Z účasti na zasadnutí Komisie kultúry sa ospravedlnila Mgr. Miroslav Dufinec, JUDr. Tímea 
Sotáková, Lukáš Očenáš a Róber Kunč. Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie 
Ing. Filip Kaľavský, ktorí privítal prítomných.  

R o k o v a n i e 

1.  Festival kultúrnych činností 
 
O príprave Festivalu kultúrnych činností informovala prítomných Mgr. Jarmila Škrabuľáková. 
Členov komisie informovala, že v tomto roku sa pripravuje už 19 ročník tohto festivalu. 
Uskutoční sa v poslednom májovom týždni, 28. 29. 30. mája v Mestskom kultúrnom stredisku 
v Michalovciach. Vystúpenia budú pre verejnosť a pre žiakov školy. V utorok je generálka, 
v stredu je dopoludní pre žiakov a v stredu o 16.30 hod. pre širokú verejnosť. Vo štvrtok budú 
dve vystúpenia pre žiakov- Tento rok príde program obohatiť súbor z Poľska. Program sa bude 
niesť pod názvom „Všade dobre, doma najlepšie“. Festivalu sa zúčastňujú všetky základné 
školy na území nášho mesta, aj základná umelecká škola. Pani Škrabuľáková pozvala 
prítomných na toto podujatie.  
 Predseda komisie sa opýtal o aké vystúpenia pôjde. 

• Pani Škarbuľáková informovala, že to bude hovorené slovo, pesničky, moderný 
tanec, ľudový tanec, gymnastky, hudobné skupiny sa predvedú vlastnou 
tvorbou. Je to v podstate to najlepšie z jednotlivých škôl. 

 Predseda sa informoval o tom, aký je rozpočet na toto podujatie.  
• Pani Škrabuľáková odpovedala, že toto podujatie je pod záštitou pán primátora 

a presný rozpočet nevedela povedať, pretože to je to záležitosť pani riaditeľky.  
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 Mgr. Lenka Juročková sa opýtala aké je vstupné. 
• Pani Škrabuľáková informovala, že vstupné je zdarma, robia to deti deťom. 
 
 

 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie informáciu o príprave Festivalu kultúrnych 
činností 
 
 
 
 
2. Príprava Dňa Južanov 
 
Riaditeľka Mestského kultúrneho strediska v Michalovciach sa z účasti na komisii 
ospravedlnila. Z tohto dôvodu o príprave Dňa Južanov informoval Mgr. Michal Korpa. Deň 
Južanov sa uskutoční 7. júna v areáli IV. ZS o 16.00 hod na tribúne. Kultúrny program sa začne 
o 18.00 hod. V programe vystúpia deti 9. a 13. materskej školy a žiaci IV., VI. základnej školy, 
ZUŠ a SZUŠ Talent – Um a Folklórny súbor Jurošík. MsKS zabezpečí propagáciu, ozvučenie 
a sladkosti pre deti. Prispejú aj poslanci za príslušný obvod.   
 
 MUDr. Iveta Jasovská sa informovala či v meste sa organizuje iba deň Južanov. 

• Odpoveď bola, že toto je iniciatíva poslancov v danom volebnom obvode, 
informovala Ing. Iveta Palečková. 

 
 Mgr. Lenka Juročková sa informovala, že ak by to chceli zorganizovať na Stráňanoch, či 

im MsKS pomôže.  
 Predseda komisie sa informoval kto organizuje Deň Južanov. 

• PhDr. Jana Cibereová odpovedala, že je to na poslancoch poslancov Sídliska 
juh.  

 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie informáciu o príprave Dňa Južanov. 
 
 
  3. Prerokovanie nových nápadov "Kultúrnej koncepcie" 
 
Predseda komisie sa prítomných členov komisie opýtal, či majú nejaké pripomienky ku 
kultúrnemu životu v Michalovciach za posledné obdobie. 
 
 Mgr. Lenka Juročková sa opýtala, či sa Stavanie mája nedá oddeliť od Jarného jarmoku 

a Jarný jarmok zorganizovať po výplatách.  
• Ing. Iveta Palečková odpovedala, že jarmoky sú dlhodobo zapísané pre celé 

Slovensko pre stankárov a podobne. Tradične to už je v Michalovciach tak, že 
sa jarmok spája s prvým májom a športovými podujatiami, ktoré sú tiež 
zapísané v športovom kalendári  pre celé Slovensko. Ďalej odpovedala, že sa 
o tom dá hovoriť, ako o podnete Komisie kultúry pre Organizačný výbor 
jarmokov.   
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 Predseda komisie sa informoval či sa Stavanie mája nedalo presunúť na iný deň pre zlé 
počasie. 

• Ing. Iveta Palečková odpovedala, že za posledných 10 rokov sa to stalo prvýkrát 
čo bolo nepriaznivé počasie. Máj sa stavia večer 30. apríla, pred 1. májom, 
tradične. Tento rok to bola improvizácia. Bohužiaľ, inak sa to nedá urobiť. Dá 
sa hovoriť o tom, že či sa bude má stavať alebo nie, ale nedá sa zmeniť deň. 

Hlasovanie: Komisia kultúry prerokovala podnety členov Komisie kultúry 
 
4. Rôzne 
 Mgr. Lenka Juročková sa informovala aký spoločenský život majú seniori v našom 

meste? 
• Členovia sa zhodli, že spoločenský život seniorov v našom meste je skutočne 

bohatý. 
 
 
 
 
 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť.  
 
 

Ing. Filip Kaľavský v. r. 
                                                                                                                        predseda komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Adela Vojnová 


